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VERSLAG VERGADERING 
14 september 2021 - 19u00. 

 
Aanwezig 

• Dagelijks bestuur: Géry Smet, Harry De Beleyr, Valérie Tack, Pieter Debaets. 
• Leden: Christoph De Grande, Rik Dhollander, Chris Picavet, Peter Van Lijsebetten, Maxine 

Vandorpe. 
• Stadsbestuur: Peter Buysrogge, Johan Heirbaut. 
• Verontschuldigd: Caro Buyse, Peter Nees, Katty Van Driessche, Carine Verleyen. 

 
De voorzitter verwelkomt de aanwezigen en vermeldt de verontschuldigden.  
 
01. Goedkeuring verslag vergadering 08-06-21 
Het verslag wordt goedgekeurd. 
In verband met punt 5 “Planning groot sportevenement” vermeldt Géry dat hij voor de 
opschaling van de Waasland Cross vanuit zijn organisatie financiële ondersteuning heeft 
aangeboden. De schepen verwijst naar onderhandelingen die hierover nog aan de gang zijn met 
de provincie. 
 
02. Het Sportgesprek 15-10-2021 
Maxine rapporteert uit de werkgroep van 22-06 jl. O.a. is de mogelijkheid onderzocht om Het 
Sportgesprek hybride (fysiek en gelijktijdig digitaal) te laten verlopen. Wegens te hoge kost 
heeft het dagelijks bestuur beslist dit niet te doen voor deze eerste editie. 
Het ontwerp van uitnodiging wordt goedgekeurd mits aanvulling met de thematafels. 
Nemen alvast een rol op: Géry (voorstelling sportraad), Valérie (gespreksbegeleider) met 
Christophe (verslag), Peter VL (gespreksbegeleider) met Maxine (verslag).  
De communicatie wordt eerstdaags opgestart door de sportdienst. 
Op maandag 04-10 om 19.30 uur vindt een voorbereidende vergadering plaats. 
  
03. Sportkringpark en zwembad De Watermolen: status 
In afwezigheid van Katty brengt Johan verslag van de vergadering van de stuurgroep van 07-09. 
Besproken punten: toelichting bij de archeologienota, opmaak van een masterplanning om alle 
deelprojecten op mekaar af te stemmen, stand van zaken zwembad De Watermolen (drie 
definitieve offertes werden ingediend, aanduiding van de voorkeursbieder verwacht tegen eind 
november), stand van zaken aanduiding ontwerper voor het park (verwacht tegen november), 
stand van zaken openlegging Molenbeek, stand van zaken ruimtelijk uitvoeringsplan (RUP). 
De volgende stuurgroep vindt plaats op 01-10. 
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Pieter vraagt of er al duidelijkheid is i.v.m. de verwerving van het perceel met chalet.  
De schepen meent dat een minnelijke schikking moeilijk zal worden bereikt. 
 
04. Site Pastoor Copstraat: status 
Pieter overloopt het verslag van de stuurgroepvergadering van 01-09. 
De voorstellen van de stuurgroep en van de sportraad, goedgekeurd door het college, werden 
op 24-08 toegelicht door schepen Buysrogge aan de gemeenteraadscommissie sport.  
Pieter zal de ontwikkelingen van nabij opvolgen, inzonderheid die van het zuidelijke deel in 
functie van de mountainbikesport. 
Schepen Buysrogge vult aan: er bieden zich kansen aan om het mountainbiketraject te laten 
aansluiten met het bosgebied richting Westakkers. 
 
05. Satellietgroepen 
05.1 Sportontwikkeling in de stad 
Pieter: het concept voor de loopomloop ter hoogte van De Witte Molen ligt voorlopig stil. 
Wachten op opvolging door sportdienst. 
 
05.2 Reglementen 
Johan overloopt de voorstellen i.v.m. de kampioenenvieringen.  
De vergadering geeft groen licht om deze verder uit te werken. Vooral het voorstel m.b.t. de 
‘sportambassadeur’ krijgt bijval. Men vindt dat dit niet noodzakelijk ieder jaar moet worden 
toegekend. Zou desgewenst verlengd kunnen worden na één jaar of slechts om de twee of drie 
jaar worden toegekend. 
De trofee voor ‘beloftevolle jongere’ mag reeds in 2021 worden toegekend. 
 
05.3 Voetbaloverlegcomité 
Géry verslaat de vergadering van 17-08. 
Negatief: slechts drie clubs vertegenwoordigd.  
Positief: men tracht beide G-voetbalclubs (GFC Waasland-Beveren en Auti Voetbalclub) te 
betrekken. 
 
05.4 Communicatie 
Maxine neemt het voorstel mee om de sportcentra van de stad voor te stellen op de 
facebookpagina. Ditzelfde medium kan ook worden aangewend voor promotie van bepaalde 
clubinitiatieven, criteria nog uit te werken. 
 
05.5 Opstart SG doelgroepen/G-sport? 
Géry verwijst naar de vergadering van 05-12-19 in Tijl Kafee ter evaluatie van de Special 
Olympics. Voorstel was toen om de ontwikkeling van de G-sport in Sint-Niklaas verder te 
ondersteunen. Is echter mede door de coronacrisis stil gevallen. 
Aan Jan Thuy, trekker van dat initiatief, zal gevraagd worden hoe er een doorstart kan worden 
gemaakt. 
 
06. Kandidatuur Het Warmste Sportinitiatief (Sport Vlaanderen) 
Maxine zal namens de sportraad de Zeskamp van Sinaai voorstellen. 
 
07. Vraag tot erkenning van Petanqueclub Baensland 
Gunstig advies. 
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08. Planning verkiesbaarstelling één derde van de sportraad 
De campagne zal worden gelanceerd tijdens Het Sportgesprek op 15-10.  
Tegen de vergadering van maart zou dan de vernieuwde sportraad geïnstalleerd zijn. 
Voorzitter Géry kondigt een gezellig samenzijn aan voor de leden van de sportraad ter 
gelegenheid van de bestuursperiode halfweg. 
 
09. Mededelingen 
09.1 Red Court Fabiolapark 
Het stadsbestuur heeft een overeenkomst aangegaan met de Koninklijke Belgische Voetbalbond 
om een Red Court (modern voetbalcourt met randinfrastructuur) te plaatsen op het verouderde 
basketbalterrein in het Koningin Fabiolapark. De stad betaalt een deel van de kosten en zal 
samenwerkingen op het getouw zetten met scholen, verenigingen en groepen uit de buurt. Aan 
de sportraad wordt gevraagd de promotie hiervan mee te ondersteunen. 
De vergadering gaat akkoord. 
 
09.2 Data vergaderingen voorjaar 2022 
Worden vastgelegd: dinsdagen 11-01, 08-03 en 03-05. 
De vergaderdatum in juni moet nog worden bevestigd. 
 
10. Rondvraag 

• Valérie vraagt inzicht te krijgen in planning i.v.m. de renovatie van speelpleintjes. Johan 
zal dit opvragen. 

• Pieter pleit voor het opmaken van een duidelijk reglement i.v.m. de toekenning van de 
titel van sportambassadeur. 

 
Er zijn geen verdere punten. 
De voorzitter sluit de vergadering. 
 
 
Johan Heirbaut 


